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a r m a n m e l i . i r

 انتقاد »داورزنی« به 
کمک های مجلس 

تسنیم: محمدرضــا داورزنی در آیین 
رونمایی از سردیس طلایه داران بازی های 
آسیایی و مدال آور پاراالمپیک در ابتدا نسبت 
به رفتارها و مانع تراشی های شرکت تجهیز و 
توسعه انتقاد داشت. وی گفت: مجلس سال 
گذشته کمکی کرد ولی ما آن را  نمی پسندیم 
که 5 فدراسیون با ارتباطاتی که دارند آن 
بودجه را بگیرند. نظام بودجه ریزی برای این 
کار باید اصلاح شود . داورزنی تاکید کرد: قبل 
از کرونا اعزام های زیادی در سال داشتیم. 
اعتبارات ناچیز است و افزایش ارز هزینه ها 
را چند برابر کرده ولی در مقابل بودجه 
فدراسیون ها رشد زیادی نداشت. فدراسیون ها 
باید از بانک ارز آزاد بخرند و مجلس باید نگاه 
کلان تر به ورزش داشته باشد. ما سال آینده 
بازی های آسیایی و رویدادهای مختلف داریم. 
نیاز کمیته بودجه چند صد میلیارد تومانی 
است که در مجلس لحاظ نشده است و باید 
مجلس نگاه ویژه داشته باشد. رئیس کمیته 
ملی المپیک تصریح کرد: تهدیداتی از سوی 
نهاد های بین المللی وجود دارد. ما هم تابع 
سیاست کلان کشور هستیم. باید شورای 
راهبردی بین مجلس و ورزش ایجاد شود و 

تصمیمات اصولی گرفته شود. 

خارجازمستطیلسبز

 تمجید »پپ« از »مسی« 
و »کریس«

سرمربی تیم فوتبال منچسترسیتی اعتقاد 
دارد کاری که 2 فوق ستاره حال حاضر فوتبال 
جهان در سال های اخیر کرده اند، منحصربه فرد 
بوده است. گواردیولا خاطرنشان کرد: گاهی 
اوقات وقتی لیونل مسی پا به توپ می شود، 
شما نمی دانید که او قرار است چکار کند و حتی 
خود »لئو« هم نمی داند که قصد انجام چکاری 
را دارد. هر بازیکنی می تواند در هر تیمی در 
دنیا ستاره باشد، اما پاری سن ژرمن سه ستاره 
)مسی، نیمار و امباپه( را یکجا دارد. خوشحالم 
که لئو هنوز هم دارد در چنین سطح و کیفیتی 
بازی می کند. کاری که مسی و کریس .رونالدو 
در این سال ها کرده اند، منحصربه فرد بوده 

است.

دیـــدگــاه

سالیان زیادی است در مورد کیفیت فوتبال ایران صحبت 
می کنیم. لیگ برتر فوتبال آینه تمام نمای فوتبال باشگاهی ایران 
بوده و هر دوره شاهد افت آن هستیم آن هم در شرایطی که رقبا 
گوی سبقت را ربوده اند. برای پیشرفت ابزارهایی لازم داریم و 
آمار ارائه شده از سوی سایت ترانسفرمارکت گویای حقیقتی 
غیرقابل انکار است. موضوع دوم در این رابطه به اعداد و ارقام 
ثبت شده به عنوان مبلغ قرارداد در سازمان لیگ برمی گردد. 
اعداد ثبت شده با توجه به هزینه های فراوانی که می شود با تمام 
قواعد و قوانین بین المللی متفاوت است. سازمان لیگ ارقامی 
که از سوی باشگاه ها دریافت می کند را در اختیار نهادهای 
بین المللی قرار می دهد و این اعداد با مبالغ پرداختی همخوانی 
ندارد. با وجود هزینه هایی زیادی که باشگاه های ایرانی متقبل 
می شوند اما مبالغ ثبت شده دقیق نیست و این موضوع یکی 
از دلایل ریخت وپاش های بیهوده در فوتبال ایران است. نباید 
کاهش ارزش پول ملی را دلیلی بر کاهش اعتبار باشگاه های خود 
بدانیم چون ارقام پرداختی به بازیکنان به مراتب رشد کرده و 
این افت را جبران کرده است. منتهی به دلیل آنکه سازوکار 
تعریف شده ای برای صرف هزینه ها نداریم و دچار مغایرت در 
اعلام مبالغ پرداختی می شویم ارزش واقعی بازیکنان تیم های 
ما تشخیص داده نمی شود. اگر پولی که کشورهای عربی حاضر 
هستند برای بازیکنان لژیونر ما بپردازند در داخل کشور به آنها 
داده می شد ضمن اینکه به بالارفتن کیفیت لیگ برتر فوتبال 
ایران کمک می کرد باعث اعتلای اعتبار بین المللی مان نیز 
می شد. رقم قرارداد این بازیکنان در سازمان لیگ ثبت و به 
نهادهای بین المللی ارائه می شود. در چنین حالتی هم باشگاه ها 
مبلغ قرارداد را به سازمان لیگ اعلام می کنند و بازهم مغایرت 
وجود دارد. ضمن اینکه بیشتر بازیکنان خارجی که به فوتبال 
ما می آیند ارزش آنها آنچنان بالا نیست و البته تمام مبالغی که 
به آنها پرداخت می شود در قرارداد وجود ندارد. از سویی دیگر 
بخش مهمی از این هزینه ها به جیب ایجنت یا همان دلال ها 
واریز می شود. در حالی که می توان فوتبال ایران را در جایگاه 
بسیار بهتری قرار داد و این کار با یکسری صرفه جویی ها شدنی 
است اما در درآمدها و هزینه ها به درستی مدیریت نمی شود و 
سطح کیفی فوتبالمان نمی تواند آن طور که شایسته است ارتقا 
یابد. از بخش خصوصی انتظار ورود به فوتبال داریم ولی چون 
قوانین شفافی نداریم سرمایه داران هم برای ورود به چنین 
عرصه ای مقاومت می کنند. برچسب حرفه ای بودن به جز 
چند باشگاه روی تمامی باشگاه های ما زده شده در حالی که 
بسیاری از آنها در حد تیم محلی هم نیستند. وجود آکادمی ها 
 بدنه اصلی باشگاه ها را تشکیل می دهند ولی چون فوتبال بین 
بخش خصوصی و دولتی معلق است در نتیجه شاهد بلاتکلیفی 
هستیم. اگر تیم ملی فوتبال ایران هم توانسته در گروه خود آقایی 
کند به لطف لژیونرهایی است که به تنهایی بار مشکلات را به 
دوش می کشند. البته این موضوع به معنای رفع معضل نیست. 
فراموش نکنیم پنج دوره به جام جهانی رفتیم اما هر بار در همان 

مرحله گروهی حذف شده ایم.

کیفیت پایین لیگ برتر   مــدتی قبــل حسیــن شمــس اعــلام 
کرده بود خوراکچی به عنوان دستیار در کنار 
ناظم الشریعه روی نیمکت تیم ملی فوتسال 
خواهد نشست. محمود خوراکچی اما این 

موضوع را رد کرد. 
 شنیده شده در تیم ملی فوتسال 
به عنوان دستیار در کنار ناظم الشریعه 

فعالیت خواهید کرد!
برای هر مربی و بازیکن افتخار بزرگی است 
که در تیم ملی کشورش و در کنار مربیان 
هم صنف خود کار کند. برای من هم افتخار 
بزرگی است اما چنین پیشنهادی به من 
نشده است، ضمن اینکه با توجه به سابقه و 
رزومه ای که در فوتسال ایران دارم نمی پذیرم 
که به عنوان دستیار فعالیت کنم. من از سال 
۸۰ تا ۸۴ چهار دوره قهرمانی آسیا را در کنار 
انصاری فرد تجربه کردم و دوران دستیاری 
را سال هاست گذرانده ام. بنابراین با توجه به 
رزومه ای که در فوتسال ایران کسب کردم، 
به عنوان سرمربی یا مدیرفنی در تیم ملی 
فعالیت می کنم. من و ناظم الشریعه مربیگری 
را باهم شروع کردیم و اتفاقا طبق صحبتی که 
باهم داشتیم به این نتیجه رسیدیم که دستیار 
سرمربی تیم ملی باید از بین مربیان جوان تر 
باشد تا بتواند در آینده به تیم ملی کمک کند. 
همانطور که گفتم من 2۰ سال پیش دستیار 
بودم و اگر هم قرار باشد در شرایط فعلی به 
فوتسال کمک کنم یا به عنوان سرمربی یا 
مدیرفنی و یا به عنوان سرمربی تیم های پایه 

کار می کنم.
 در مورد بازی تدارکاتی تیم ملی چه 

نظری دارید؟
 ما پیش از این هم از سوی کشورهای برزیل، 
اسپانیا و آرژانتین برای انجام بازی های تدارکاتی 
دعوت شده  بودیم به این خاطر که فوتسال ایران 
جزو مدعیان است و بازی کردن کشورهای 
اروپایی با تیم ملی فوتسال برای آنها مفید است، 
اما متاسفانه آن  بازی های تدارکاتی را از دست 
دادیم و الان هم اگر بازی تدارکاتی با ایتالیا را از 
دست بدهیم دیگر آنها به عنوان یک تیم مدعی 
به فوتسال ایران نگاه نمی کنند و این برای ما اصلا 
خوب نیست چرا که به اعتبار فوتسال خدشه وارد 
می شود. فعلا اصلی ترین سوال این است که آیا 
کادرفنی فعلی به عنوان سرمربی فعالیت اش را 
ادامه می دهد یا خیر. این بلاتکلیفی برای جامعه 
فوتسال بسیار خطرناک است و عیار فوتسال 
ایران را در دنیا کمرنگ می کند. بازیکنان لیگ 
تلاش می کنند طبق استانداردها بازی کنند 
تا به چشم سرمربی تیم بیایند اما زمانی که 
سرمربی تیم وضعیت اش بلاتکلیف باشد آنها 
هم انگیزه خود را از دست می دهند و این یعنی 

سرمایه سوزی در فوتسال ایران.

گفــتوگــو
محمود خوراکچی: 

 دستیار 
سرمربی تیم ملی 

نمی شوم! 

 ایسنا: تیم ملی فوتبال زیر ۱5 سال ایران به علت تفاضل گل 
بهتر نسبت به تاجیکستان، قهرمان مسابقات آسیای مرکزی 
شد. در آخرین دیدار مسابقات فوتبال زیر ۱5 سال آسیای 
مرکزی، تیم ملی تاجیکستان با یک گل ازبکستان را شکست داد 
تا با این نتیجه، تیم ملی فوتبال ایران برای دومین دوره متوالی 
قهرمان این مسابقات شود. شاگردان وحید امیری با کسب هفت 
امتیاز و تفاضل گل +۹، بالاتر از تاجیکستان )میزبان مسابقات( 
با هفت امتیاز و تفاضل گل +۶ قرار گرفتند و در سومین دوره این 
مسابقات به قهرمانی دست پیدا کردند. تیم زیر ۱5 سال ایران در 
این مسابقات ازبکستان را با نتیجه ۳ بر 2 شکست داد. در دومین 
بازی با تاجیکستان یک بر یک مساوی کرد و در آخرین دیدار با 
۸ گل قرقیزستان را در هم کوبید و به مقام قهرمانی دست یافت.

فوتبالداخلی

لیونل مسی که تابستان اخیر به حضور 2۱ ساله اش در بارسلونا 
پایان داد و به پاری سن ژرمن پیوست درباره جدایی اش از این تیم 
کاتالونیایی گفت: از باشگاه به من گفتند که نمی توانی بمانی و 
نمی توانند قراردادم را تمدید کنند. نمی دانم که آیا چیزی غیر از 
مساله مالی وجود داشت یا خیر اما به من گفتند که نمی توانند 
قراردادم را تمدید کنند. فوق ستاره آرژانتینی پاری سن ژرمن 
همچنین در خصوص اظهارنظر اخیر خوان لاپورتا رئیس باشگاه 
بارسلونا که پس از امضای قرارداد با دنی آلوز ۳۸ ساله از احتمال 
بازگشت لیونل مسی و آندرس اینیستا را مطرح کرده بود، افزود: 
بدیهی است که اگر بتوانم به باشگاه کمک کنم، دوست دارم 
به بارسا برگردم. همیشه این را گفته ام که روزی به بارسلونا 
بازخواهم گشت. فوق ستاره پیشین بارسلونا همچنین در 
خصوص رقابتش با رونالدو برای کسب عناوین انفرادی یادآور 
شد: مدت زیادی است که ما در یک لیگ رقابت نکرده ایم. ما 
به صورت انفرادی و تیمی برای اهداف مشابه رقابت کردیم. رقابت 
ما، مرحله بسیار زیبایی برای خود ما و همچنین مردم بود چون 

آنها بسیار از آن لذت بردند. این 
خاطره زیبایی است که در تاریخ 
فوتبال باقی خواهد ماند. لئو در 
بخش دیگــری از صحبت هایش 
دربــاره هم تیمــی شدنــش بــا 
مدافع پیشین رئال مادرید که 
بازی های پرتنشی را مقابل او در 
ال کلاسیکوهای مختلف تجربه 
کـرده بود، اظهارداشت: در ابتدا 
هم تیمی شدن با راموس عجیب 
بود، آن هم پس از سال ها رقابت 
با یکدیگر، رهبری تیم های 
بارسلونا و رئال مادرید، پس از 

حضور در چندین ال کلاسیکو و 
نبرد در زمین مسابقه، اما همه چیز 
در آن مقطع اتفاق افتاده و در زمین 
مسابقه باقی مانده است. ما همیشه 

به هم احترام می گذاریم.  

بیــنالــملل

عباسچمنیان
کارشناس فوتبال   

آرمان ملی: هفته ششم رقابت های لیگ برتر امروز با انجام 
۸ دیدار برگزار می شود که در مهمترین مسابقات  گل گهر به 
مصاف استقلال می رود و پرسپولیس میزبان صنعت نفت 

آبادان است.  
 گل گهر و  استقلال

هر 2 تیم نشان داده اند که در لیگ بیست ویکم مدعی 
قهرمانی هستند و به راحتی مقابل هیچ حریفی تن به شکست 
نمی دهند. امیر قلعه نویی در آبادان مقابل صنعت نفت به 
نتیجه ای بهتر از تساوی نرسید، امیدوار است این بار بتواند 
دیگر شاگرد سابق خود در استقلال یعنی فرهاد مجیدی 
را شکست دهد. تیم گل گهر با ۹ امتیاز در رتبه پنجم لیگ 
حضور دارد و پیروزی مقابل استقلال برای سیرجانی ها بسیار 
مهم است. در طرف دیگر استقلالی باختی را تجربه نکرده 

و خلاف سال های گذشته از ابتدای لیگ مقتدر ظاهر شده 
است. تیم مجیدی در 2 مسابقه قبلی خود 2 تساوی کسب 
کرده و مجیدی امیدوار است بتواند علاوه بر بازگشت به مسیر 
پیروزی، باردیگر با پیروزی بر قلعه نویی عملکرد درخشان 

خود را مقابل استاد پیشین ادامه دهد.
 پرسپولیس- صنعت نفت   

آزادی تهران میــزبان آخریــن مسابقه هفتـه ششم 
لیگ برتر است. پرسپولیس تهران در شرایطی به مصاف تیم 
صنعت نفت آبادان می رود که در ۳ هفته گذشته در کسب 
پیروزی ناموفق بوده است و حالا گل محمدی برای حضور 
در جمع مدعیان و راضی کردن هواداران ناراحت پرسپولیس 
چاره ای جز پیروزی در این بازی خانگی ندارد. پرسپولیس 
که اکنون با ۸ امتیاز در جایگاه هفتم جدول قرار دارد، 

اگرچه در این سال ها مقابل آبادانی ها نتایج قابل قبولی را 
کسب کرده است، اما به نظر می رسد مقابل منصوریان کمی 
شرایط متفاوت باشد. علیرضا منصوریان که بار ها نشان داده 
نتیجه گرفتن مقابل پرسپولیس را به خوبی یاد گرفته، امیدوار 
است که با پیروزی در تهران علاوه بر کسب دومین ۳ امتیاز 
خود در لیگ بیست ویکم، کمی در جدول لیگ برتر شرایط 

تیم خود را نیز بهتر کند.
 برنامه دیدارهای هفته ششم 

چهارشنبه ۳ آذرماه ۱۴۰۰
پرسپولیس – صنعت نفت آبادان

فجرسپاسی – سپاهان
تراکتور – پدیده مشهد

نساجی مازندران – پیکان
هوادار – آلومینیوم اراک

گل گهر سیرجان – استقلال
نفت مسجدسلیمان – مس رفسنجان

ذوب آهن – فولادخوزستان

هفته ششم لیگ برتر امروز برگزار می شود: 

شطرنج »فرهاد«  و »امیر«

مشخص شدن پشت پرده کارگزار استقلال در دعوای تبلیغات 

بدهکار 100 میلیاردی به فوتبال؟!
آرمان ملی: در حالی که ماجرای تبلیغات 
محیطی هنوز حل نشده، »صادق درودگر« 
از حضور بزرگترین بدهکار به فوتبال ایران در 
پشت پرده قرارداد کارگزاری استقلال صحبت 

به میان آورد! 
 اسپانسر 500 میلیاردی؟؟

روز ۱۸ مهر سالجاری سایت باشگاه استقلال 
نوشت: طی قراردادی میان مدیرعامل باشگاه 
استقلال و شرکت »ایده پروران تبلیغ«، 
این شرکت به عنوان کارگزار رسمی باشگاه 
استقلال معرفی شد. طبق این قرارداد کف 
تعهد کارگزار در فصل جاری 5۰۰ میلیارد 
تومان و در صورت افزایش درآمد کارگزار، 
باشگاه از این درآمدها سهم بالایی خواهد 
برد.  گفتنی است ۱5۰ میلیارد تومان از تعهد 
کارگزار مربوط به تبلیغات محیطی بازی های 

خانگی باشگاه استقلال است.
 درخواست 

۱۰ روز پس از رونمایی از قرارداد جدید 
کارگزار باشگاه استقلال و تعیین میزان درآمد 
حاصل از تبلیغات محیطی در بازی های 
خانگی، مدیرعامل این باشگاه در مکاتبه با 
سازمان لیگ ضمن معرفی شرکت طرف 
قرارداد از این سازمان درخواست کرد برای 
اجرای تبلیغات محیطی با شرکت کارگزار 
باشگاه استقلال در زمینه اجرای تبلیغات در 
بازی های خانگی این باشگاه همکاری شود. 
در بخشی از نامه مصطفی آجورلو خطاب 
به حیدر بهاروند آمده است: »مقتضی است 
ضمن ارج نهادن به حقوق باشگاه استقلال 
به عوامل برگزاری مسابقات دستورات لازم 
را برای همکاری با کارگزار این باشگاه شرکت 
»ایده پروران تبلیغ« جهت اجرای تبلیغات 

محیطی ابلاغ فرمایید.«
 اولین تبلیغات 

بعداز پیگیری های متعدد، در دیدار استقلال 
و نساجی مازندران در هفته پنجم لیگ برتر، 
باشگاه استقلال برای نخستین بار در فوتبال 
ایران جواز استفاده از تبلیغات محیطی را در 

ورزشگاه آزادی به دست آورد.
 بدهکار بزرگ ؟!

عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال 
نسبت به آینده همکاری استقلال با کارگزارش 
ابراز نگرانی کرد.سازمان لیگ فوتبال برای 
سپردن تبلیغات محیطی بازی های خانگی به 
باشگاه استقلال از کارگزار این باشگاه خواستار 
ارائه تضامین لازم شد. همچنین از همان ابتدا 
در مورد کارگزار باشگاه استقلال این موضوع 
مطرح شد که یکی از بزرگترین بدهکاران به 
فوتبال پشت پرده عقد قرارداد این کارگزار با 
باشگاه استقلال بوده است. صادق درودگر، 
عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال در 
گفت وگو با »ایسنا«، با بیان اینکه هنوز کارگزار 
باشگاه استقلال هیچگونه ضمانتی جهت انجام 
تبلیغات محیطی ارائه نکرده است، در مورد 
حضور این فرد بدهکار به فوتبال اظهارکرد: 
متاسفانه خود ایشان این موضوع را تایید 
کرده اند و حتی عوامل ایشان در بازی روز 
جمعه در ورزشگاه حضور پیدا کرده و کارهای 
مربوط به تبلیغات محیطی را مدیریت کردند. 
او افزود: ما اطلاعاتی که در مورد ایشان داریم 
را در اختیار دوستانمان در باشگاه استقلال 
قرار می دهیم تا بعدها دچار مشکل نشوند 
چون اگر باشگاهی دچار مشکل شود، انگار 
که ما دچار مشکل شده ایم. این فرد با بدهی 
۱۰۰ میلیاردی یکی از بزرگترین بدهکاران 
به فوتبال ماست. عضو هیات رئیسه سازمان 
لیگ فوتبال با ابراز تاسف راجع به اطلاعات 
اشتباهی که در فوتبال ایران پخش می شود، 
گفت: ما نباید اطلاعات غلط را بپذیریم. در 

جلسه ای که با آقای علی نژاد، معاون وزیر 
ورزش وجوانان داشتیم این کارگزار را اعلام 
که این ۱5۰ میلیارد فقط مختص تبلیغات 
محیطی نیست و پیراهن و موارد دیگری را هم 
شامل می شود. درودگر ادامه داد: این کارگزار 
همین پیشنهاد را به باشگاه پرسپولیس کرده 
بود اما این باشگاه قبول نکرد. پرسپولیسی ها 
بیشتر حواسشان است تا دچار مشکل نشوند. 
همچنین باشگاه پرسپولیس برندهایی که 
برای انجام تبلیغاتشان به توافق رسیده را 
به سازمان لیگ معرفی کرده تا مجری ما 
تبلیغات محیطی شان را در بازی با صنعت 
نفت انجام دهد. این مهم است که یک فرد 
در دستگاه دولتی به چارچوب قوانین دولتی 
اشراف داشته باشد و باید بپذیریم کارکردن 
در هر بخشی، شرایط خاص خودش را دارد. 
او در ادامه درباره پیش بینی درآمد حدودا 
2۰۰ میلیاردی برای تبلیغات محیطی لیگ 
بیست ویکم بیان کرد: ما قراردادی با کسی 
به صورت مستقیم امضا نمی کنیم و خودمان 
گذشته  مثل  دیگر  و  می گیریم  تبلیغات 
کارگزاری نداریم که درصد بالایی را از درآمد 
فوتبال بردارد. ان شاءا... درآمدی بالای 2۰۰ 
میلیارد تومان برای تبلیغات محیطی این فصل 
حاصل می شود. عضو هیات رئیسه سازمان 
لیگ عنوان کرده بود که باشگاه استقلال با 
اجرای بدون هماهنگی تبلیغات محیطی 
در بازی با نساجی، خسارت 5 میلیاردی زده 
است. با حساب و کتابی سرانگشتی این تصور 

به وجود آمد که با درنظرگرفتن جمعا ۳۰ بازی 
خانگی برای استقلال و پرسپولیس، درآمد 
حاصل از تبلیغات محیطی بازی های خانگی 
سرخابی ها برای سازمان لیگ و باشگاه های 
دیگر به تنهایی ۱5۰ میلیارد تومان است. 
درودگر در پاسخ به این سوال که آیا چنین 
محاسباتی درست است، توضیح داد: خسارتی 
که در موردش صحبت شده به 2 بخش تقسیم 
می شود. یکی مربوط به قراردادهایی است که 
قبلا بابت تبلیغات بسته شده و دومی خسارت 
به برند تبلیغات لیگ برتر است. این خیلی مهم 
است که به برند تبلیغات لیگ برتر که بابتش 
زحمت کشیده شده و بالا آمده، خدشه وارد 
نشود.َ او افزود: اقدام باشگاه استقلال باعث 
شد که شرکتی که با ما قرارداد بسته و قرار 
بوده تبلیغاتش را انجام دهید، به یکباره ببیند 
تبلیغاتش انجام نشده است. این اتفاق باعث 
خدشه واردشدن به برند تبلیغات لیگ برتر 
می شود و 5 میلیاردی که به آن اشاره شد، 

شامل خسارت به برند هم می شود.
 ادامه ماجرا؟

»تسنیم« هم نوشت: در حالی که فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ اعلام کرده بودند دو 
باشگاه پرسپولیس و استقلال برای ارائه 
تضامین لازم و دریافت تبلیغات محیطی 
تا روز اول آذر فرصت دارند، اما  روز اول آذر 
نرخ و نحوه ارائه تضامین لازم به سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال از جانب دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال  اعلام شد. بر این اساس 
2 باشگاه همچنان از فرصت کافی جهت ارائه 
تضامین و دریافت حق استفاده از تبلیغات در 
بازی های خانگی برخوردار هستند. براساس 
ابلاغ صورت گرفته و استفاده از واژه انواع 
مختلف تضامین، باشگاه ها ملزم به ارائه تضمین 
بانکی نخواهند بود و ارائه انواع دیگر تضامین 
به نرخ اعلام شده نیز برای دریافت تبلیغات 
محیطی کافی است در حالی که درودگر بر 
ضرورت ارائه تضمین بانکی و پرداخت ۱۰ 
درصد کل مبلغ به صورت نقدی تاکید داشت. 
گفته می شود دلیل انتظار دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس برای ارائه تضامین لازم دریافت 
دستورالعمل از مرجع مسئول در این حوزه 
بوده و بر همین اساس در روزهای آینده 
دو باشگاه نسبت به ارائه تضمین و دریافت 
حق قانونی استفاده از تبلیغات محیطی در 

بازی های خانگی اقدام خواهند کرد.

یحیی گل محمدی، سرمربی »پرسپولیس«: 

انتخاب نشدن مدیرعامل، به باشگاه آسیب می زند
سرمربی تیـــم فـوتبال پرسپولیس بازی 
تیمش مقابل صنعت نفت آبادان را مهم و 
حساس توصیف کــرد و گفــت: سه امتیاز 
آن برای سرخپوشان از نان شب هم واجب تر 

است. 
 دیدار با صنعت 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش 
از دیدار تیمش برابر صنعت نفت آبادان در 
هفته ششم لیگ برتر اظهارداشت: بعداز اینکه 
ما در سه بازی اخیرمان نتایج خوبی نگرفتیم و 
انتظاری که از خودمان داشتیم، برآورده نشد، 
قطعا مقابل صنعت نفت  برای ما خیلی مهم 
و حساس است. به قول معروف سه امتیاز این 
بازی برای ما از نان شب هم واجب تر است. 
باید تلاش زیادی کنیم و تمرکز بالایی داشته 
باشیم، با توجه به بازی هایی که از تیم صنعت 
نفت دیدیم باید بگویم این تیم خوب بازی 

می کند.

 تماشاگران 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان 
کرد: با توجه به اینکه  بازی با حضور هواداران 
برگزار می شود، خیلی خوشحالم. ان شاءا... که 
بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم. همه ما انگیزه 
بالایی داریم و خیلی زود باید به فرم خوب 

تیم مان برگردیم.
 افت

گل محمدی در پاسخ به این سوال که 
»پرسپولیس می تواند مانند دو سال گذشته 
که در مقاطعی اُفت کرده بود، امسال هم 
به کورس رقابت برای قهرمانی برگردد؟«، 
تصریح کرد: ممکن است هر تیمی در طول 
فصل اُفت داشته باشد و وارد یک مسیری 
شود که خیلی سخت باشد. ما متاسفانه در 
حال طی این مسیر هستیم، ولی باید خیلی 
زود راه مان را عوض کنیم و به شکل تیمی 
که قبلا داشتیم برگردیم. همه فوتبال بخش 

آن فنی نیست و اتفاقاتی که بیرون زمین 
می افتد و مشکلاتی که تیم داشت 

و دارد تاثیرش را روی ذهن همه 
ما گذاشته و کار را سخت کرده 

است. 
 بلاتکلیفی 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
بازیکنان  بلاتکلیفی  درباره 
تاجیکستانی تصریح کرد: چون تیم 
پرسپولیس است خیلی به مسائل 
اهمیت داده نمی شود. اگر برای 
باشگاه دیگری اتفاق افتاده بود 
زمین و زمان را یکی کرده بودند، 
ولی چون ما سرمان در کار خودمان 
هست و حرف نمی زنیم، با حداقل ها 

می سازیم و همه مشکلات را تحمل 
می کنیم، اگر اتفاق ناخوشایندی برای 

تیم رقم بخورد متاسفانه کسی اهمیتی 

نمی دهد. الان حدود دو هفته است که 
بازیکنان تاجیکی را گرفتیم، ولی نمی توانیم 

از آنها استفاده کنیم.  
 عدم انتخاب مدیرعامل 

وی در مورد عدم انتخاب مدیرعامل 
برای باشگاه پرسپولیس اظهارداشت: قطعا 
این بلاتکلیفی به تیم و باشگاه آسیب 
می زند. منِ مربی و بازیکن باید بدانیم 
که تیم مان یک تشکیلاتی دارد و 
وضعیت مدیریتش مشخص است. 
ما باید بدانیم که با چه کسی طرف 
حساب هستیم. مشکلات خیلی واضح 
است و چیزی نیست که پیچیده باشد 
و بخواهیم کنکاش کنیم، تشکیلات 
باید  قطعا  پرسپولیس  مثل  بزرگی 
اعضای هیات مدیره اش، کمیته انضباطی 
و مدیرعاملش یک چارت مشخص داشته 
باشد، چون این موضوع کمک می کند تا 
یک تیم همه وظایفش را به خوبی انجام 
دهد. این حالتی که برای پرسپولیس 
وجود دارد در شأن و شخصیت این تیم 
نیست. امیدواریم که وزیرورزش هم 

هرچه زودتر وضعیت را مشخص کنند. 

خـــبر

     مربی
ماریو مانژوکیچ حدود سه ماه قبل اعلام کرد که از 
دنیای فوتبال خداحافظی کرده است. این ستاره 35 
ساله که در 89 بازی برای کرواسی 33 گل به ثمر رسانده 
یکی از چهار کمک مربی دالیچ، سرمربی تیم ملی 

کرواسی خواهد بود.

          رونمایی
آیین رونمایی از سردیس طلایه داران بازی های آسیایی 
و مدال آور پاراالمپیک که در ماه های اخیر توسط کمیته 
ملی المپیک بارها صورت گرفته، با حضور رئیس مجلس 
شورای اسلامی و حمید سجادی در محل کمیته ملی 

المپیک برگزار شد.

            جام
رقابت های جام ملت های عربی یا همان کأس العرب 
قرار است از چند روز دیگر در پایتخت قطر آغاز شود. 
این اولین دوره از این مسابقات است که تحت حمایت و 
عنوان فیفا برگزار خواهد شد روزگذشته از جام زیبای 

این مسابقات رونمایی شد. 
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